
التصحيحيةالنتائج والإجراءات 

لتقرير استبيان قياس رضا الجمهور عن وسائل 
التواصل الاجتماعي في الهيئة الاتحادية للموارد

2023البشرية الحكومية 

.الحصول على موافقة كتابية مسبقةون هذه الوثيقة سرية ولا يسمح بإعادة طباعة أي جزء منها أو نسخه بأي شكل أو وسيلة خارج الهيئة الاتحادية للموارد البشرية الحكومية بد



:مخرجات الجلسة

للمواردالاتحاديةالهيئةفيالاجتماعيالتواصلوسائلعنالجمهوررضامدىيقيسالذيالاستبياننتائجتحليلبعد

علىالهيئةمنصاتتطويرفيالمساعدةشأنهامنالتيالجمهور،ومرئياتبمقترحاتالأخذتم،2023الحكوميةالبشرية

النتائجعلىالوقوفتمكما.بالمنصاتالتوعيةمستوىورفعللتسويقآليةوضعفيوأيضاًالاجتماعي،التواصلمواقع

تتناسببماالتصحيحيةالإجراءاتوضعفيعليهاالبناءثمومنالاعتبار،بعينأخذهاوتمملاحظة،25يقاربماواستلام

.المتعاملينوتطلعاتاحتياجاتمع

:الإجراءات

تم الأخذ بمقترحات ومرئياات الجمهاور، التاي مان شاأنها المسااعدة في تطاوير القناوات، وأيضااً في وضاع آلياة للتساويق ورفاع 

.مستوى التوعية بقنوات ومنصات التواصل الاجتماعي الخاصة بالهيئة

.المقترحات غير قابلة للنشر:  ملاحظة
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Session Outcomes: 

After analyzing the results of the questionnaire that measures the Public Satisfaction with Social Media in the Federal Authority for
Government Human Resources 2022, the suggestions and views of the public were taken, which would help in developing the
Authority’s platforms on social media, as well as in developing a marketing mechanism and raising the level of awareness of the
platforms. The results were also identified and approximately 40 observations were received, which were taken into consideration,
and then built upon in the development of corrective measures in line with the needs and aspirations of customers.

Action:
The partners' suggestions and views were taken into account, which would help develop the channels, as well as develop a 
marketing mechanism and raise awareness of the Authority’s social media channels.

Note: Suggestions are not publishable.


